

Sommerfest / Summerparty

Klaus Kietzmann

Kuntry Kuzins SDC, Wiesbaden

und / and EAASDC Honorary Lifetime Member



Today I found a flyer from the Wiesbaden paddler club with an invitation to its summer party. On the program I found coffee & cake, a barbecue, a kicker competition, darts, and music with a live band.

So I asked myself why no square dance club invites its neighbors for a summer party independently of their plans for a class, just to improve public awareness of the club and to get to know the nice people in the neighborhood. Many neighbors surely ask what these people in such unusual clothing do every week. Following the slogan "Publicity and Entertainment" you could dance a demo and offer tips for everybody, the club caller could surely entertain with a song performance.

To point to the roots of our hobby you could offer American food and beverages like steaks, hamburgers and corn-cobs as well as cola, beer, soft ice, apple pie and popcorn.

Translated by Author

Heute lag in meinem Briefkasten ein Flyer der Wiesbadener Paddler-Gilde mit einer Einladung zu ihrem Sommerfest. Auf dem Programm standen Kaffee & Kuchen, Grillen, Kickerturnier, Dartspiel, Liveband.

Dabei kam mir die Frage, warum kein Square-Dance-Club seine Nachbarn mal zu einem netten Sommerfest, unabhängig von einer Class, einlädt, um die Bekanntheit des Vereins zu steigern und die netten Menschen in der Nachbarschaft des Tanzlokals zwanglos kennenzulernen. Viele Nachbarn werden sich sicherlich schon gefragt haben, was diese Menschen in der ungewöhnlichen Kleidung jede Woche dort machen.

Nach dem Motto „Werbung und Unterhaltung“ könnte man eine Demo tanzen und Mitmachrunden anbieten, der Clubcaller könnte zusätzlich sicherlich eine Gesangseinlage darbieten.

Um auf die Wurzeln unseres Hobbies hinzuweisen, könnte man amerikanische Speisen und Getränke wie Steaks, Hamburger und Maiskolben vom Grill sowie Cola, amerik. Bier, Soft-Eis, Apfelkuchen und Popcorn anbieten.